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Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt med 10 punkter inkl. Evt. 

2. Kvartalsrapport for 3. kvartal 
2024 (bilag følger fra Ulla) 

Kvartalsrapporten for 3. kvartal blev godkendt. 

3. Godtgørelse MR-medlemmer Den forelagte godtgørelse til menighedsrådsmedlemmer blev 
godkendt. 

4. Revision af ”Håndbog for 
menighedsrådsmedlemmer” 
Bilag følger 

Det forelagte bilag blev godkendt med de seneste opdateringer. 

5. Årsplan for 2025 (arbejdspapir)  
Bilag vedhæftes 

Den forelagte årsplan blev godkendt som planlægningsgrundlag, 
udtaget blev provstidagen den 5. oktober. 

6. Menighedsrådsvalg 2024 
 
Oplæg fra Ulla om det kommende 
konstituerende møde den 26.11.24 
 

Ulla orienterede. 

7. Ansøgning om tillægsbevilling 
som følge af vandskade på Den 
gamle Præstegård og Børne- og 
Ungehusets konfirmandstue 
(ovenlysvindue) 

      Bilag på mødet 

På mødet blev der præsenteret fakturaudgifter for: 
Glasfagmanden (udskiftning af utætte tagvinduer) kr.: 8.164,19, 
Niels Wium (tætning af to karnapper) kr. 18.520,51 og 
TorveByg/Søgaard murer (koordinering, stillads og reparation af 
tagsten og fugning af lyskasse i konfirmandstuen/Børne-og 
Ungehuset) kr. 32.288,75.  
Udgift i alt der søges tillægsbevilling til: kr. 58.973,45. 
 
Ovennævnte suppleres med faktura for maling kr. 3.520,40 af 

vandskader i to kontorer (Mogens’ (under karnap) og Camillas 

(under tagvindue)) og faktura på el for genopsætning af lamper 

(Stensbjerg EL).  

 

Menighedsrådet godkendte fremsendelse af ansøgning om 

tillægsbevilling jf. ovenstående til Provstiudvalget. 
8. Kort nyt fra: 

a. Formanden/ kontaktpersonen 

b. Præsterne 

c. Menighedsplejen 
d. Medarbejderne 
e. Kassereren 

 
a. Formand/kontaktperson 

• Som opfølgning på beslutning på budgetsamrådet er provstiet i 
gang med at ansætte en kommunikationsmedarbejder, der vil 
blive nedsat en kommunikationsERFA-gruppe, fra den 1.1.25 
overgår alle sogne til ChurchDesk som webplatform, nuværende 

Menighedsrådsmøde 19. november 2024 
kl. 17.30  

Herfølge Sognegård, Store sal 
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f.  Aktivitetsudvalget  
- kirkesiden 
g. Kirke- og kirkegårdsudvalget 
- kirkeværgen 
h. Arbejdsgrupperne 

annonceringsaftale fortsætter frem til udgangen af juli 2025, 
hvorefter der vil udkomme et månedligt 16 siders tillæg til Køge 
Onsdag med annoncer og kirkeligt stof ”Folkekirken i Køge”. 

• Ansættelse af ny leder er i proces og forventes afsluttet med 
underskrifter og godkendelse i faglig organisation inden 
udgangen af november 2024. Offentliggørelse så snart sagen er 
på plads. Ansættelse pr. 1.1.25. FU + Kim og Lise har gjort et 
godt stykke arbejde som ansættelsesudvalg. Der har været 
enighed i udvalget. 

• Tak til Anne Lise der har medvirket til at få rammetid, 
ansættelsesbevis og løn på plads i forbindelse med 
ovenstående. 

• Hanne overgår pr. 1.2.25 til sin gamle stilling som 
kommunikationsmedarbejder og vil assistere den nye leder i 
januar i en mentorfunktion. 

• Lokalefordelingen i forbindelse med ovenstående har fundet en 
god løsning. Tak til Hanne og alle andre der har medvirket 
positivt. Den nye leder får kontor i Den gamle Præstegård. 
Lokalet overfor køkkenet. Lederkontoret vil blive gjort klart i 
løbet af december. 

• Regnvejrsskader på to kontorer i Den gamle Præstegård er ved 
at blive udbedret af maler (Arne har været på sagen) 

• Efter møde med byggerådgiver (KHT) og HM byg er de endelige 
mangler udbedret (alle døre tjekket, hoveddør malet og 
småmalerskader udbedret). I den forbindelse er der også malet 
i Børne- og Ungelokalet – udbedring af skader) 

• Byggerådgiver meddeler, at HM byg fortsat mangler at 
fremsende oplysninger til ingeniørberegninger. Kategori 2 
byggeriet er således fortsat ikke godkendt, og vi har derfor ikke 
betalt den sidste rate på ca. 60.000 kr. Der arbejdes fortsat med 
denne sag. 

• Arne og jeg har indhentet to tilbud på malerarbejde af 
Svaneengen 11. Tilbud indkommer på fredag. Præsenteres på 
næste MR-møde og fremsendes herefter med indstilling til 
Provstiudvalget. Jeg regner med, at istandsættelsen af vores 
præstebolig vil forløbe marts/april 2025. Kim sørger for haven. 

 
b. Præsterne 

• Ny opgavefordeling: indtil advent næste år fortsætter Mogens i 
FU og forestår familiegudstjenester, Lars forestår Tingstedet og 
medvirker til arbejdet med Kirkesiden  

• Der er indkaldt til tjenstligt møde hos provsten: ny plan på vej 
for assistance ifm. præstemangel, bl.a. med Susanne som 
kommer til at indgå lidt mere (også ved bisættelser) 

• Filmselskab har kontaktet Lars mhp. at lave filmoptagelser i 
kirken. Der er tale om 3 optagelsesdage i januar under 
forudsætning af der ikke er kirkelige handlinger. Lars har læst 
manuskript og vurderer det er i orden. Ingen indvender herom 
fra menighedsrådet. 

• Provstikonvent d.d..: tiltag om børnefestival, som foregår i 
Herfølge Sogn er nyt for præsterne. 



• Konfirmandtræf i Roskilde med frivillige deltagelse af Lene, 
Jette, Inge Lis, Jytte og Kristina. 

• Frivillige hænder til ikonmaling tirsdag den 26. november søges: 
Jytte og Ulla melder sig. 
 

c. Menighedsplejen 

• Intet nyt siden sidst udover et forberedende møde om 
juleaften. Alt kører som det skal. 

 
d. Medarbejderne 

• Intet nyt 
 
e. Kassereren 

• Vand og it-regninger undersøges nærmere. 
 
f. Aktivitetsudvalget 

• Sidste møde holdes næste uge med fokus på nyt udvalg 

• Der blev orienteret om de seneste arrangementer og de 
kommende.  

• It-udvalget: km-computerne skal nu kun udskiftes hver 6. år  
(i stedet for hver 4. år). 

• Morgenmad 1. søndag i advent: tilmeldinger mangler! 
 

- Kirkesiden: på vej. Også med nye deadlines.  
 
g. Kirke- og Kirkegårdsudvalget 

• Næste møde den 4. december 

• Minilaster er godkendt og bestilt. 

• Der er modtaget penge fra stiftet til kupler. 
 

- Kirkeværge:  intet nyt 
 

h. Arbejdsgrupperne 

• UnderByen har lavet 3D-målinger i kirken 
 

9. Aftale med Sædder Den forelagte aftale blev godkendt. 

10. Evt. Dåbsklude afleveret og nye på vej. 
Jette har forfald til det konstituerende møde. 
Tale med tak og afsked fra formanden. 
Tak fra Sisse og Søren som træder af som medlemmer af 
menighedsrådet. 

 

Mødet afsluttes med en let middag. 


